
Yhdistyksen hallitus: Susann Rännäri (pj.), Anna Allén, Mirva Hyhkö, Kai Hypén, Lauri
Kajander, Bjarne Kantén, Marika Kuokkanen, Sini-Pilvi Saarnio, Cia Åström.
Varajäsenet: Feeja Haarman, Christina Lindén, Heidi Lyytikäinen, Susann Nilsson-Ollandt ja
Henrik Westermark

Toimintavuosi 2020 oli COVID 19-epidemiasta johtuen edellisvuosiin verrattuun poikkeuksellinen.
Lähes kaikki jäsentoiminta ja kokoukset peruttiin, ja vuosikokous pidettiin vasta marraskuussa.
Hallitus (vuoden 2019 hallitus) piti vuoden aikana vain yhden varsinaisen kokuksen, mutta on myös
työskennellyt sähköpostin kautta.

Vuosikokous pidettiin 26.11 Handelsmans café:ssa Boxissa / etäyhteyden kautta.

Vuoden 2020 annettiin seuraava kirjallinen kannanotto:
- 20.10. Mielipide Vantaan Energia Oy:n vaarallisen jätteen polttolaitoksen YVA-ohjelmasta.

Yhdistys lahjoitti kirjastipendin ylioppilaalle Sibbo Gymnasiumissa ja Sipoon lukiossa.

Jäsenille lähetettiin yksi jäsenkirje. Yhdistyksen toiminnasta kerrottiin yhdistyksen facebooksivulla.

Jäsentoimintaa vuoden aikana:
- Niittotalkoot 26.7 (8 osallistujaa)
- Karhun syystalkoot (siivous) Pilvijärven maastossa 29.8.



Föreningens styrelse: Susann Rännäri (ordf.), Anna Allén, Mirva Hyhkö, Kai Hypén, Lauri
Kajander, Bjarne Kantén, Marika Kuokkanen, Sini-Pilvi Saarnio, Cia Åström.
Suppleanter: Feeja Haarman, Christina Lindén, Heidi Lyytikäinen, Susann Nilsson-Ollandt och
Henrik Westermark

Verksamhetsåret 2020 var på grund av COVID 19 -epidemin avvikande från tidigare år. Så gott som
alla medlemsaktiviteter och möten inhiberades, och årsmötet hölls först i november. Styrelsen
(styrelsen för år 2019) hade under året ett egentligt sammanträde, men har även arbetat per e-post.

Årsmötet hölls 26.11 i Handelsmans café i Box / som distansmöte.

Under år 2020 gjorde föreningen följande skriftligt ställningstagande:
- 20.10. Åsikt om MKB-programmet för Vanda Energi Ab:s förbränningsanläggning för

farligt avfall

Föreningen donerade ett bokstipendium åt en student i Sibbo gymnasium respektive Sipoon lukio.

Till medlemmarna skickades under året ett medlemsbrev. Om verksamheten informerades på
föreningens facebooksida.

Medlemsaktiviteter under året:
- Slåttertalko 26.7 (8 deltagare)
- Karhus hösttalko (städning) i terrängen kring Molnträsk 29.8.


